
Beriz Belkić: 

1. Pitanje postavljeno predsjedatelju Doma naroda i predsjedatelju Zastupničkog doma 

Parlamentarne skupštine BiH: „Mogu li i druge odnosno sve parlamentarne stranke 

koristiti dvorane u ovoj zgradi kao što je to učinio i koristio SDP 29. 10. 2011. godine pod 

uvjetima utvrđenim Naputkom o načinu korištenja dvorana u zgradi Parlamentarne 

skupštine BiH?“ 

2. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH: „Realizira li se Program borbe protiv 

narkomanije i je li formiran tim za izradu Pravilnika o postupku uništenja droga?“ 

 


